
PROTOKOL Nr Dff20rl
obrad D( sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytej w dniu 23 maja 20ll roku

Ustawowy stan Rady Miej skiej 2l , obecnych na sesji 20 radnych (95,291o).

Nieobecni usprawiedl iwieni :

l. Pawel Kloska

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedlug zalqczonych list obeono$ei.

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad IX sesji Rady Miejskiej
3. Wybor sekretarza obrad IX sesji Rady Miejskiej
4. Prryj#e protokolu VIII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczqcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie migdzy sesjami
6. Informacja BurmistrzaMiasta i Gminy zrealizacji zadahw poprzednim okresie

mftaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczqcych dzielnic i soltys6w
9. Uchwalenie Statutu Miasta i Gminy Ostrzeszow (nr 22l20n)

I 0. Informa cja z dzialalnoSci Zakladu Energetyki Cieplnej Spolk a z o .o . za rok 2010
i zamierzenia na rok 2A1l

I 1. Informacj a z dzialalno$ci ZaHadu Gospodarki Mieszkaniowej Spolka z o.o.
za rok 2010 i plany inwestycyjne na lata z0n i2Ol2

12. Podjpcie uchwal w sprawie.
a) ustalenia planu sieci i okre$lenia granic obwod6w szkol podstawolvych i gimnazjow

prowadzonych przezMiasto i lGming Ostrzeszow (nr 3312011)
b) oplat za $wiadczeniaudzielane przez przedszkol4 dla lctorych organem prowadz4-

cym jest Miasto i Gmina Ostrzesz6w (nr 34/2011)
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
14. Sprawy roime i informacje
15. Zakohczenie

Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocnofci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady IX sesji Rady Miejskiej i stwierdztl, ie sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Mariusz Witek - Burmistrz, Lech Janicki - Starosta Ostrzeszowski
i Dariusz Bieniek - Komendant Kornendy Powiatowej Policji
uhonorowali Daniela Bialczyka - funkcjonariusza Wydziafu Prewencji
i Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji drobnymi upominkami
w podzigkowaniu za samodzieln4 akcjg ratunkow4 wydostajqc mieszkafica
Ostrzeszowa ze zbionika wodnego w dniu 6 maja br.

Do p-ktu 2-so Pnedstawienie Lotzadku obrad D( sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obrad, kt6ry radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.
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Do p-ktu }so Wvb6r sekretana obrad D( sesii RadY Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturp radnego Jana

Klimka na sekretatzaobrad dzisiejszej sesji. Radny Jan Klimek wyrazil
zgodq na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,,zd') wybrala radnego Jana

Klimka sekretarzem obrad IX sesji Rady Miejskiej.

Do n-ktu 4-go Przyiecie orotokolu z VIII sesii Radv Mieiskiei
Radnt Zbigniew Kajser - sekret arz obrad VIII sesji Rady Miejskiej
zglosil wniosek o prz,yjQcie protokotu z VIII sesji.

Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,d') przyjela zgloszony wniosek-

Wniosek stanowi zatqcznrk do protokolu.

Do nr-ktu Aso Informacia Pnewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
RaOny Edward Strzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil

informacjg.
Informacja stanowi zalqcznik do protokolu.

im okresie zw z wvkonani
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyzsz4 infiormacjg.
Informacja stanowi zal4cztrik do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zapYtania radnych
naana Uiioslawa Modrzynska w nawi4zaniu do interpelacji zgloszonej

na VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 28 kwietnia br. dotyczqcej wystqpienie-

nia do Wielkopolskiego ZarzaduDr6g Wojew6dzkich o ograniczenie ruchu

cigzkich samochod6w w Szklarce Przyg. na czas budowy chodnika,

zapytuje co zodpowiedzi4w tej sprawie gdyz firma wykonuj4ca inwestycjq

zamiast wprowadzit, ulatwienia jeszczeba4rdziej utrudnia ruch po drodze

wojewodzkiej nr 444.
Radny Zbigniew Kajser
- 1. w imieniu miszil<arica Ostrzeszowa prosi o zainstalowanie przy sygna-

lizacji Swietlnej na skrzyzowaniu ulic Piastowskiej i Wojska Polskiego

strzalki lewoskrEtu,
- 2. z$asza problem poludniowo-zachodniej czgsci miasta, a ztrylaszcza ulic:

Piastowskiej, Pilsaudskiego otaz s4siadujqcych, na ktorych brakuje

o $wietlenia ulicznego, a wystajqce studzienki kanalizacyj ne stanowiq

zagrohenie dla poruszajqcych siq pojazd6w,
- 3. prosi o wystqpienie do Wojewodzkiego ZarzqduDrogWojew6dzkich

w sprawie ul. Piastowskiej gdzie po lewej stronie drogi l(iadac od cen-

trum miasta) brak krawgznika powoduje, 2e iezdnia jest zasypryana
piaskiem z pobocza . ZwracauwagQ, ze ulica ta bqdqc drogq wjazdow4
do miasta stanowi wizytowkg. Prosi r6wniez o rozwazenie budowy

chodnika fia tym odcinku,
- 4. zamieszkaricem rejonu ul. Jana Pawla II zapytuje czy bedzie kontynu-

owany wykup gruntu pod tg ulicA. Zostatawykonana tam kanalizacia,
a grunty nie zostaly wylarpione.
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Radny Adam Zawadaw nawi4zaniu do interpelacji zgloszonei przez radnego

Zbigniewa Kajser w sprawie sytuacji na uL Pilsudskiego i s4siaduj4cych (pkt

2) nvraca uwagg, ze kwestie te zostaty poruszone na wczesniejszym possie'

dzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolniawa a podjEte rozstrzygnig-

cia zapisano w stosownym protokole posiedzetia. Wnosi aby w czasie sesji

nie ponawiai kolej ny mz tych samych postulat6w.

Radny Adam Boci4ga odnoszqc sig do dzialalno(;ci ZaRadu Energetyki

Cieplnej postuluje o wydzielenie z jego struldur dawnego O$rodka Sportu

i Rekreaiii ot*Krytej Plywalni ,,Oceanik"" aby ostatecznie zakohczyc

w4tpliwosci i dyskusje mieszkaricow Spoldzielni Mieszkaniowej nt. koszt6w

utrzymania w/w obiektow.
Radny Marek Czwordon prta w jakim okresie zostanie zamknipta dla ruchu

pojazdow powyzej 3,5 t ul. Stodolna od ul. Ko$ciuszki gdy|wieid2ajqce
i tri uticy samochody cigzarowe zahaczai4 o wqski chodnik powoduj4c

zagrozenie dla ruchu pieszych
Postuluje o zmiang podporzqkowania ul. Gen.Sikorskiego i ul. Przemyslowej

Problem ten zostaldobrze roz;trr.rqzany na skrzyZowaniu ulic Przemyslowej

i tr-4kowej. Ul. Sikorskiego jest drog4glown4tylko na odcinku od ul. Spor-

towej do ul. Przemyslowej, aptzecie2 odbywa sig na niq natghony ruch

drogowy.
Kieruje zapytanie do DyrektoraZakladu Obstugi Plac6wek Oswiatowych
o ilo$6 i rodzaj prowadzonych njet pozalekcyjnych w szkolach podstawo-

lvych i gimnazjach na terenie miasta i gminy.

W sprawie remontu ul Kqpielowej zapfije dlaczego po lewej stronie dlogi
w kierunku Olszyny nie zaklada sig krawganika - w imieniu wlasnym i dzial-
kowc6w proponuje aby zwigkszyd naklady i od raztr zatrolyt krawgzniki do

do kofica terenu ogrod6w dzialkowych.
Przedstawil propozycjg rozwiqzaniautrudniefi w ruchu pojazdow w rejonie

ulic. 2l Stycznia, Zamkowej i Hanki Sawickiej, aby wykorzysttjqc skwer

u zbiegu tych ulic wyjkonad skrzyzowanie z ruchem okrpznym.
Zapytuje czy oplata za posiadanie psa jest obowi4zkowa, a jqsli tak, to czy

wszyscy j4 uiszczajq.

Nie bylo - nikt nie zabral glosu.
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Wlodzim ieerz Piekarczyk - S ekretarz przedstawil proj ekt uchwaly
wraz z zalqcznikiem.
Projekt zostal szczegt>lowo om6wiony na wspolnym posiedzeniu

stalych Komisji Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,ld') podjela uchwalg-

Uchwala Nr Dil54l2}ll stanowi zaNqczmk do protokolu.

z o.o. za rok 2010 i zamiemenia na rok 2011

Wlod"imierz Drogi - Prezes Spolki przedstawil powyzszq informacjg.

Informacja byla szczegolowo om6wiona na wsp6lnym posiedzeniu

statych Komisji Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zal4cznik do protokotu.
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Do n-ktu ll-eo Informacia z dzialalnosci Zakladu Gosnodarki Mieszkaniowei
Sn6lka z o.o. za rok 2010 i nlanv inwestvcvine na lata 2011

i 2012
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil w zastgpstwie Tadeusza Peiea

- Prezesa Spolki, (ktory jest radnym i uczestniczy w sesji Rad"y Powiatu).

Informacja byla szczegt>lowo om6wiona na wspolnym posiedzeniu

statych Komisji Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zal.4cznik do protokotu.
Radny Zbigniew Kajser stwierdzil,2e ok. 160.000 zl wykazane jest

wynagrodzenie Zarz1dv w Zakladzie Gospodarki Mieszkaniowej a ile
wynosi w Zakladzie Energetyki Cieplnej.
Ma w4tpliwoSci czy urynkowienie sportu w ZakJadzie Energetyki Cieplnej
jest wla$ciwe.
Radny Henryk Kajser zapytuje dlaczego sprzedaje siE lokale uzytkowe
Zakladu Go spodarki Mieszkaniowej .

Mariusz Witek - Burmistrz odpowiedzial, 2e.

- sprawg sportu w ZaHadzie Energetyki Cieplnej mozna przedyskutowai
na posiedzeniu Komisji Ofwiaty,.. ..

- lvynagrodzenie Zarzqdu w ZECjest nizsze nil ZGM,
- na terenach obok cmentarza ewangielickiego bgd4 budowane mieszkania
pod wynajem ptzez

- w 2010 roku nie byly sprzedawane lokale uzytkowe.

Do p-ktu 12-go PodiQcie uchwal w snrawie:
a) ustalenia nlanu sieci i okreslenia granic obwod6w szk6l

oodstawowvch i gimnazi6w nrowadzonvch nrzez Miasto
i Gmine 0strzesz6w (nr 33/2011)
Marian Grzegorek - Dyerektor Zakladu Obslugi Placowek OSwiatowych
przedstawil powyzszy proj ekt uchwaly.
Projekt zostalpozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady Miej-
skiej pod obrady sesji.
Rada Miej ska jednoglo$nie (20 glosow ,,zd') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr DV55l20l1 stanowi zal1cznik do protokolu.

b) onlat za iwiadczenia udzielane pruez nrzedszkola. dla kt6rvch

Marian Grzegorek - Dyerektor ZaHadu Obsfugi Plac6wek O$wiatowych
przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady Miej-
skiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,,2{') podjgla uchwalg.

Uchwala Nr Dil56l20ll stanowi za\qcznlk do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 25 minutowe przerwQ w obradach
(godz. lll! - l lu)

Po przerwie na obrady sesji nie wr6cili radni: Aleksander J6zefiak i Antoni
Obsadny.
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Do p-ktu l}eo Odpowiedzi na interpelacie i zanvtania
Mariusz Witek - Burmistrz odpowiedzial..

- w sprawie budowy chodnikaprzy drodze nr 444bytaprzeprowadzona
rozf,nowa z dyrektorem Wasielq"

- radny Zbigniew Kajser otrzyma odpowiedi na pismie,

- rozuruirymy zgloszenia radnego Marka Czwordona,
- w sprawie zalgt pozalekcyjnych na pi$mie odpowie Zaklad Obstugi

Placowek Oswiatowych.

Na obrady sesji wrocil radny Aleksander Jozefiak.

Radny KazimierzBacik stwierdzil, ze obecne rozuri4zanie jest najlepsze.

ul. Przemyslowa jako glowna w stosunku do ul. Sikorskiego.

Do n-ktu 14-go Snrawv r6ine i informacie
Przewod rncz4cy Rady Miej skiej poinformowal;
- w dniach 6 i2O czerwca odbgde siq wsp6lne posiedzenia stalych Komisji,
- w dniachzT i 30 czerwca odbeda sig sesje Rady Miejskiej
- planowane jest jeszcz,e szkolenie dla radnych.

Radny Adam Zawadaapeluje, aby na sesjach nie zglaszatwnioskow
przyj Qtych na posiedzeniach Komi sji.
Radny Adam Boci4ga zglasz4 2e naposiedzenie wsp6lne w dniu
20 czerwca br. zaplanowano za duzo temat6w.
Radna Krystyna Sikora proponuje, aby w sprawach roznych na posiedze-

niach Komisji przekazywac informacjg o wnioskach zgloszonych przez

inne Komisje.
Radna Miroslawa Modrzyriska proponuje wprowadzenie do porz4dku

obrad sesji informacji o zgloszonych na Komisjach wnioskach.
Radny Arkadiusz Suchanecki proponuje, aby tematem wniosk6w
z Komisji zajglo sig Kolegium Rady Miejskiej.
Radny Jan G6ra podzigkowal Burmistrzowi za wsparcie festynu z okazii
Dnia Dziecka organizowanego przezDzielnice nr 5 i Szkotg Podstawow4

nr l.

Do n-ktu lS-so Zakofczenie

-prri*odnicz4cy 
Rady Miejskiej krotko podsumowal przebieg obrad sesji,

podzipkowal wszystkim zaudzial w obradach i zamkn$ obrady IX sesji

Rady Miejskiej.

Rada podejmow ala 3 uchwaty.
Rada iozpoczqNa obrady o godzinie 10@, a zakofrczylao godzin\e l2E

Protokolowala:


